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SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Filip Burman. Justering sker torsdag 10 mars. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 februari 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 mars 2011 

Rådet hade inga synpunkter på något av ärendena till stadsdelsnämndens 

nästa sammanträde. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Vid förra sammanträdet informerades om den introduktion som 

socialförvaltningen och funktionshinderombudsmannen erbjuder de nyvalda 

handikappråden i staden. Av inbjudan framgår att eventuellt arvode för 

utbildningstillfällena beslutas av respektive nämnd eller styrelse. Sekreteraren 

påpekade att det endast är kommunfullmäktige som kan fatta beslut om 

arvoden och att ledamöter och ersättare i stadens handikappråd och pensionärs-

råd inte är berättigade till arvode för deltagande i utbildningar och liknande.  

 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson berättade att biträdande socialborgarrådet 

Ewa Samuelsson (kd) för närvarande besöker stadsdelsförvaltningar och 

verksamheter runtom i staden och att Farsta får besök den 14 mars. Ewa 

Samuelsson kommer bland annat att besöka gruppbostaden Strandvillan och 

dagliga verksamheterna Edsvalla och EMMA Träffpunkt. 

 

Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund är nominerad till utmärkelsen Hälsosam chef i 

tävligen Kompetenspriset. Motiveringen är det fokuserade och framgångsrika 

arbetet för att få ner sjukfrånvaron inom förvaltningen. Vinnaren presenteras 

vid Kompetensgalan den 16 mars. Kompetensgalan är ett årligt evenemang som 

premierar människor vars insatser driver svenskt arbetsliv framåt. Den 

arrangeras av bland andra tidningen Chef, Sveriges chefsorganisation Ledarna 

och Stockholms stad. 

 
§ 5 Övriga frågor  

Rådet noterade det svar som pensionärsrådet nu har fått på sin skrivelse i 

juni förra året till fastighetsägaren Atrium Ljungberg. I skrivelsen 

framförde pensionärsrådet kritik mot det man upplevde som otillräckliga 

åtgärder för att markera farliga nivåskillnader i golvet i den nya delen av 

gallerian i Farsta Centrum. Handikapprådet har redan tidigare sagt sig vara 

nöjt med den utformning som Atrium har valt, efter samråd med 

handikapprådet. 

 

Rådet godkände att deras namn och kontaktuppgifter publiceras på stadens 

hemsida. 



SID 3 (3) 

 

 
 

Inför rådets möte med hela stadsdelsnämnden den 19 april bestämdes att 

rådet ses den dagen kl 16.30 för att diskutera vad man vill ta upp med 

nämnden. Förvaltningen ordnar en lokal och skickar ut information. 

 
§ 6 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 11 april 2011 kl 15.00-16.30, med 

förmöte kl 14.15. 

 
§ 7 Avslutning 

Dagens möte genomfördes på dagliga verksamheten EMMA Träffpunkt i 

Hökarängen. Ordföranden tackade förvaltningen och enhetschefen för 

boendestöd och sysselsättning inom socialpsykiarin Lisa Brydner för ett 

intressant studiebesök. Mötet avslutades. 

 


